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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2014. január 27-én 13.00 órai kezdettel, a 
Bánréve, Kossuth L. u. 24. szám alatti önkormányzat épületében megtartott rendkívüli 
testületi üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor polgármester 
   Tóth Csabáné alpolgármester, 

Elekes Péter,  
Kovácsné Kuzma Erika, 
Labant Zoltán, 
Szűcs Józsefné, 

   Tóth Tamás Gábor képviselők. 
    
Tanácskozási joggal: Dobos Józsefné jegyző. 
    Lakatos Károly RNÖ elnök. 
   
 
Hajdu Gábor polgármester: Tisztelettel köszöntöm mai testületi ülésünkön megjelent Bánréve 
Község Képviselő-testületét. Javaslatot tennék a tárgyalandó napirendi pontokra és a 
jegyzőkönyv hitelesítőkre. A napirendet a kiküldött meghívó szerint javaslom elfogadásra. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Kovácsné Kuzma Erika Képviselő Asszonyt és Labant Zoltán 
képviselő Urat javaslom.  
 
 
Javasolt napirend:  
 
1./ Sajó-Bódva Völgye és Környéke Hulladékkezelési Önkormányzati Társulás Társulási 
Megállapodás módosítás ügye 
Előadó: Jegyző 
 
2./ Pártok kampány támogatása 
Előadó: Polgármester 
 
 
A 7 fős Képviselő-testületből mind a 7 fő jelen volt, és a jelenlévő 7 fő képviselő közül mind 
a 7 fő részt vett a szavazásban, és 7 igen szavazattal elfogadta az alábbi napirendet és a 
jegyzőkönyv hitelesítők személyét. 
 
Elfogadott napirend: 
 
1./ Sajó-Bódva Völgye és Környéke Hulladékkezelési Önkormányzati Társulás Társulási 
Megállapodás módosítás ügye 
Előadó: Jegyző 
 
2./ Pártok kampány támogatása 
Előadó: Polgármester 
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Tárgyalt napirend:  
 
1./ Sajó-Bódva Völgye és Környéke Hulladékkezelési Önkormányzati Társulás Társulási 
Megállapodás módosítás ügye 
Előadó: Jegyző 
 
2./ Pártok kampány támogatása 
Előadó: Polgármester 
 
 
1./napirendi pont: Sajó-Bódva Völgye és Környéke Hulladékkezelési Önkormányzati Társulás 
Társulási Megállapodás módosítás ügye 
 
Hajdu Gábor polgármester: Megkérem Jegyző Asszonyt, hogy terjessze elő az 1. napirendi 
pont anyagát. 
 
Dobos Józsefné jegyző: Tisztelt Polgármester Úr, Tisztelt Képviselő-testület! A Sajó-Bódva 
Völgye Hulladékkezelési Társulásnak Bánréve abból a szempontból a tagja, hogy a 
szeméttelep rekultiváció miatt vagyunk benne a társulásba. Akik a társulás tagjai, azoknak 
bizonyos döntéseket meg kell hozni. Az első társulási megállapodás módosítás, amit 
augusztus hónapban megküldtek, olyan dolgokat, olyan feladatokat, kötelezettségeket 
tartalmazott, ami ránk nem vonatkozik, hiszen Bánrévén az AVE látja el a szemétszállítási 
feladatokat. Így azt mi nem fogadhattuk el. Elkészítették a módosítást, de nem küldték meg a 
részünkre, nem kerestek meg minket vele. A következő megkeresés november hónapban 
érkezett, amivel kapcsolatosan a testület a szükséges döntést december 13-i ülésén meg is 
hozta. Aztán derült ki, hogy még erre a döntésre is szükségük van, és most küldték meg ezt a 
módosítást. Ezért került összehívásra a rendkívüli ülés, hogy az ő munkájuk is rendben tudjon 
menni.  
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. 
 
A 7 fős képviselő-testületből jelen lévő 7 fő képviselőből mind a 7 fő részt vett a szavazásban 
és 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 
2/2014.(I.27.) sz. határozat: 
 
Tárgy: Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta „A Sajó-Bódva 
Völgye és Környéke Hulladékkezelési Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodás 
módosítása” című előterjesztést, mellyel összefüggésben a következő határozatot hozza:  
 
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Társulási Megállapodás módosítását 
áttekintette. A Társulási Megállapodás módosítását, a Sajó-Bódva Völgye és Környéke 
Hulladékkezelési Önkormányzati Társulás módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt 
Társulási Megállapodását elfogadja, azzal, hogy a Képviselő-testület a 2011. évi CLXXXIX. 
tv. 13.§ (1) 19. szerinti hulladékgazdálkodási közfeladat ellátására vonatkozó, törvényben 
meghatározott feladat-, és hatásköreit a Társulásra nem ruházza át. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  polgármester 
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2. napirendi pont: Pártok kampány támogatása 
 
Hajdu Gábor polgármester: Fontosnak tartottam ezt a dolgot. Nem pénzről van szó, nem kell 
megijedni. Hosszú évek óta így megy ez itt, mindig így volt. Kampány időszakban a testület 
egy alkalommal helyet szokott biztosítani minden pártnak, aki az Országgyűlésbe indulni 
szeretnének. Előre egyeztetett időpontban. Javaslom, hogy egy alkalommal adjunk helyet a 
pártoknak lakossági fórum tartása céljából. Helyiségként ezt a termet javaslom megjelölni. 
Többen jelezték már, hogy élni szeretnének vele. 
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Előre egyeztetett időpont, kivel egyeztetnek, mennyivel előtte, 
ki dönt, hogy mikor adjuk oda? 
 
Hajdu Gábor polgármester: Amikor szabad. Például, ha azt mondják, hogy április 02-án 
délután 16.00 órától szeretnék tartani, akkor ha foglalt, akkor tájékoztatjuk, hogy legyen 
később, mert már nem szabad a terem. Ez így ment eddig is. Ha többet is akar valamelyik, 
akkor azt oldja meg. Én egy alkalommal ingyen javaslom biztosítani a termet, az induló 
pártoknak. 
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: Ki lesz, aki ezt rendezi? Jelöljünk meg felelőst. 
 
Hajdu Gábor polgármester: Én leszek a felelős. Megkeresnek, úgyis engem keresnek, mint 
polgármestert. Tájékoztatom erről a döntésről, ha következő alkalommal is jönni szeretne, 
akkor az már ügy, más kérdés. Ez így volt itt mindig.  
 
Szavazásra tette az elhangzottakat.  
 
A 7 fős képviselő-testületből jelen lévő 7 fő képviselőből mind a 7 fő részt vett a szavazásban 
és 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
3/2014.(I.27.) sz. határozat: 
 
Tárgy: Pártok kampány támogatása 
 
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az országgyűlési választásokon induló 
pártok részére egy alkalommal ingyenesen biztosítja a hivatal házasságkötő termét lakossági 
fórum megtartására. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester 
 
 
Hajdu Gábor polgármester: Tájékoztatásképpen el kívánom mondani, hogy azért nem az 
iskola aulája kerül megjelölésre, mint korábban, mert az Egri Főegyházmegyén Érsek Atya 
minden párt rendezvényt letiltott. Nem kíván belefolyni ilyesmibe. Egyeztettem az ügyben az 
Igazgató Úrral. Burkolt párt rendezvényekbe ne nagyon menjünk bele. 
 
Tóth Tamás Gábor képviselő: A Főegyházmegye álláspontja erre az Országgyűlési 
választásokra vonatkozik? 
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Tóth Csabáné alpolgármester: Nem. Általában, általánosságban ez az álláspont. Már ősszel is 
jött levél ezzel kapcsolatosan. 
 
 
Több hozzászólás, indítvány, javaslat nem hangzott el, Hajdu Gábor polgármester az ülést 
bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
Hajdu Gábor József       Dobos Józsefné 
      polgármester              jegyző 
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
           Kovácsné Kuzma Erika          Labant Zoltán 
                      képviselő               képviselő 
 
 
 


